
Styremøte 17.2.22 

 

Agder travforbund styremøte på teams 

Tilstede: Kai Sundberg, Torleif Sør-Reime, Elin Gumpen, Leif Tønnessen,  

Øvrige tilstede: Jeanett Topland Vereide 

Ikke møtt: Hege Fatland og Nena Sunde 

 

Innkallingen ble godkjent.  

Saker til behandling:  

Sak 1-3/22 årsberetning 

Årsberetning godkjent uten noe videre diskusjon 

 

2-3/22 innkommende forslag til Generalforsamlingen 

Grimstad og Omegn har kommet med et forslag om et dyrlegerom på Sørlandet Travpark. 

Styrets vedtak:  

Styret må avklare om de har et egnet rom eller hvor vi kan bygge opp et sånt rom og se på 

kostnadene. Torleif skal ta opp med AS om de vil være med å betale. Styrets innstilling til GF er at vi 

får fullmakt til å godkjenne eller avkaste det når man innhenter hvilke muligheter og priser på det.  

Lillesand og Birkenes kom med et forslag på at forbundet skal betale halve lisensavgiften til 

forbundets ungdommer. 

Styrets vedtak: Styrets innstilling til GF er at Agder Travforbund støtter medlemmer av Agders 

ungdomsgruppe med 1500,- ved godkjent lisens. Oppfordrer lagene til å støtte sine. 

 

3-3/22 Generalforsamling ST AS 

Styret diskuterte valg i AS.  

Styrets vedtak:  

Styret jobber med aktuelle forslag på kandidater som kan foreslås til valgkomite og DNT.  

Eventuelt: 

Gjennomgang av ansvarsområde og kostnader for forbundet til Gallaen.   

 

 

 



Kristiansand 17/2-2022 

 

_________________   ____________________ __________________ 

Kai Sundberg, leder   Torleif Sør- Reime  Elin Gumpen 

 

___________________   ____________________ 

Hege Fatland    Leif Tønnesen 

 


